

親愛的家長，您們好：

10/31週六上午班的學習內容和作業請查閱附件。

石雲

Dear Parents/Guardians,

Please kindly find the attached, it's homework and what we have learnt today.

Thank you for your support.

Yun Shi

10.31中文課學習內容及作業



班級：六上小三

老師：石雲



學習內容：

1. 學習第四課課文，生詞和句型。
2. 觀看學習《萬聖節的由來》和小故事《猴子撈月亮》。
3. 課堂聽寫第四課生詞。

Learning content:

1. Learn the story, new words and sentence patterns in lesson 4.
2. Watch videos<The Origin of Halloween>and <Minkeys Try to Scoop up the Moon>.
3. Dictate new words in lesson 4.



作業：

1. 用“A請B+來/去+V”，“如果……，就太好了”，“或是”，“能不能”造句，每個詞完成2個句子。
2. 完成《張莉的日記》練習題，在Textbook的第66頁，大聲朗讀》5遍。
3. 聽並學唱歌曲“我的未來不是夢”。

Homework:

1. Use “A asks/invites B to come/go (verb)”, “If (clause), that would be wonderful”, “or”, “can or can't (verb)” to make sentences, two sentences for each phase .
2. Finish Lily's diary in lesson 4 on textbook(P66) and read aloud 5 times.
3. Listen and learn to sing the song 'My Future Is Not A Dream'.



年糕有各種形狀，有圓形，長方形，或者長條形等。左圖：長方形的生年糕



春捲是中國的傳統小吃，在中國的南方春節的時候不包餃子，包春捲。